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ROMANIA 

PRIMARIA COMUNEI CRACAOANI 

                                                               PROCES  VERBAL 

 

          Incheiat astazi 10.09. 2021   in sedinta  extraordinara  a Consiliului local al 

comunei Cracaoani, convocata de primarul comunei prin Dispozitia nr. 179 din 06 

septembrie  2021. Sedinta are loc in sala de sedinte  a primariei si online,  cu 

respectarea conditiilor de siguranta,  participand un numar de 13 consilieri, 12 

prezenti fizic si unul online(Zaharia Dana-Andreea). Participa  primarul comunei, 

secretarul general al comunei, contabilul sef al institutiei si consilierul pentru 

achizitii publice. Presedintele de sedinta domnul Andrisoaia Constantin, constata 

ca este indeplinit cvorumul de defasurare a sedintei si da citire ordinei de zi: 

1.Proiect de hotarare privind aprobarea contului de executie al bugetului local si a 

indicatorilor economico-financiari inregistrati la data de 30.06.2021. - Initiator: 

primar Alexandrina Raclariu; 

2.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local pentru anul 2021. - 

Initiator: primar Alexandrina Raclariu; 

3.Proiect de hotarare privind neasumarea  responsabilitatii organizatii procedurii de 

atribuire  a contractelor/acordurilor cadru de prestare a serviciilor pentru derularea 

masurilor educative la nivel local.  - Initiator: primar Alexandrina Raclariu; 

4.Proiect de hotarare privind modificarea statului de functii al aparatului de 

specialitate al primarului comunei Cracaoani; - Initiator: primar Alexandrina 

Raclariu; 

    Urmare a unei adrese venite din partea Scolii gimnaziale “ Ghe.Savinescu” 

primarul comunei propune introducerea pe ordinea de zi a inca unui proiect de 

hotarare si anume: Proiect de hotarare privind  desemnarea reprezentantilor 

Consiliului local Cracaoani in cadrul Consiliului de administratie al Scolii 

„Gheorghe Savinescu” din comuna Cracaoani 

 Presedintele de sedinta supune la vot ordinea de zi cu completarea facuta: se 

aproba cu unanimitate a consilierilor prezenti.      In continuare secretarul general 

supune la vot procesul verbal al sedintei trecute. Se aproba cu unanimitate de 

voturi. Aduce la cunostinta faptul ca, in conformitate cu prevederile Codului 

administrativ, daca un consilier are un interes personal cu privire la proiectele de 

hotarare supuse dezbaterii, trebuie sa anunte la inceputul sedintei. Ulterior 

anunţării interesului personal, consilierul local nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a 

anunţat interesul şi nu are drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. Nici unul din 

alesii locali  nu anunta un interes personal cu privire la materialele supuse 

dezbaterii motiv pentru care se trece in continuare la primul punct pe ordinea de zi:  

Proiect de hotarare privind aprobarea contului de executie al bugetului local si a 
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indicatorilor economico-financiari inregistrati la data de 30.06.2021.  Proiectul are 

avizul favorabil al comisiilor de specialitate, si in continuare se da cuvantul 

contabilul sef al institutiei  care prezinta referatul de aprobare si raportul de 

specialitate la acest proiect si detaliaza continutul executiei bugetului local la 

jumatatea anului 2021.D-l Stacescu Constantin intreaba daca la venituri se va 

ajunge la un grad de incasare corespunzator spre 100% . D-na contabil arata ca la 

anumite capitole gradul de incasare va fi peste prevederi. D-l Usturoi Vasilica 

intreaba daca a fost finalizata vreo procedura de executare silita pe bunuri. D-na 

contabil arata ca executarea bunurilor se face dupa o prealabila evaluare de catre 

un evaluator. Pana in prezent s-au facut executari prin popriri pe venituri. Arata ca 

pana in anul 2016 activitatea si evidenta financiara nu era foarte bine organizata si 

pusa la punct in ceea ce priveste  dosarele fiscale ale contribuabililor . 

D-l Stacescu Constantin propune modificarea hcl privind impozitele si taxele 

locale in ceea ce priveste taxa de prima inmatriculare diferentiata pe categorii de 

autovehicule in sensul eliminarii acestei taxe. D-l Achiriloaei Vasile considera ca 

inregistrarea vehiculelor la nivelul primariei care nu sant inmatriculate la nivel de 

Serviciu judetean de inmatriculari sa fie facuta conform OUG nr. 195. 

 Nu sant alte discutii motiv pentru care presedintele de sedinta supune la vot 

proiectul de hotarare. Se aproba cu unanimitate de voturi. 

Se trece la punctul 2 pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind rectificarea 

bugetului local pentru anul 2021. Initiator – primar Alexandrina Raclariu. Tot 

contabilul sef al institutiei  prezinta referatul de aprobare si raportul de specialitate 

la proiectul de hotarare avizat favorabil de catre comisiile de specialitate. Arata ca 

au fost repartizata suma de 300 mii lei, pentru care se propune o distribuire 

conform propunerii facute de ordonatorul principal de credite. D-l viceprimar arata 

ca au fost prevazuti bani si pentru activitatea de taiere a brazilor din fata primariei 

spre drumul national aproximativ 13 arbori, care pun in pericol siguranta publica. 

   D-l Stacescu intreaba care mai este situatia cu proiectul de la scoala. Consilierul 

pt proiecte arata ca dupa a 2 etapa s-au obtinut 40 de puncte desi erau necesare 50 

de puncte. Doamna primar arata ca a fost programata o vizita in teren, de la 

Bucuresti s-au prezentat reprezentantii firmei de consultanta dar nu au fost prezenti 

cei de la ADR Nord Est. Primaria impreuna cu consultantul au facut o notificare 

catre aceasta institutie, urmarea -  s-au acordat la proiectul depus doar 40 de 

puncte. S-a facut contestatie si se spera obtinerea punctajului necesar. D-l Usturoi 

Stelica arata ca cei de la consultanta ar trebui sa stie exact unde s-au pierdut puncte 

si ce trebuie facut pentru a se scoate punctele necesare . D-l Stacescu arata ca si 

consultantul ar trebuie sa fie cointeresat pentru a putea obtine si ei un profit. 

  Nu mai sant alte discutii motiv pentru care se supune la vot proiectul de hotarare 

in forma prezentata. Se aproba cu unanimitate de voturi. 
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 Se trece la urmatorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind 

neasumarea  responsabilitatii organizatii procedurii de atribuire  a 

contractelor/acordurilor cadru de prestare a serviciilor pentru derularea masurilor 

educative la nivel local.  - Initiator: primar Alexandrina Raclariu; responsabilul 

pentru achizitii prezinta referatul de aprobare si raportul de specialitate la acest 

proiect initiat de catre primarul comunei si care aviz favorabil din partea comisiilor 

de specialitate.  Da citire si adresei venite din partea Consiliului judetean ca in 

fiecare an prin care se solicita punctul de vedere al Consiliului local in ceea ce 

priveste asumarea sau neasumarea organizarii procedurilor de achizitii in 

Programul cunoscut sub numele de „ cornul si laptele” pentru elevi. Primarul 

comunei arata ca se propune ca in fiecare an neasumarea procedurii de atribuire a 

contractelor de achizitii aceasta urmand a se face centralizat la nivel de judet de 

catre Consiliul judetean. Nu sant alte discutii motiv pentru care se voteaza si 

aproba cu unanimitate de voturi proiectul de hotarare in forma propusa de catre 

primar , respectiv de neasumare a procedurii de atribuire.    Se trece in continuare 

la urmatorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind modificarea 

statului de functii al aparatului de specialitate al primarului comunei Cracaoani; - 

Initiator: primar Alexandrina Raclariu; 

 Responsabilul pentru resurse umane prezinta referatul de aprobare si raportul de 

specialitate la proiectul de hotarare avizat favorabil in comisiile de specialitate. 

Arata ca in urma blocarii concursurilor pentru ocuparea posturilor vacante de catre 

Guvern prin OUG nr. 19/2021, nu mai poate fi organizat un concurs pentru 

ocuparea unui post vacant din cadrul Compartimentului asistenta sociala, motiv 

pentru care ocuparea acestuia se poate face doar prin transfer de la o alta institutie. 

Avand in vedere volumul mare de munca in cadrul acestui compartiment pentru a 

putea stimula un potential functionar sa vina prin transfer la primaria Cracaoani se 

propune transformarea postului din consilier debutant cu studii superioare in 

consilier principal cu studii superioare. D-l Stacescu Constantin spera sa nu fie din 

nou vreo problema si primaria sa apara in presa cum s-a intamplat cu postul pentru 

muncitor. Rasponsabilul pentru resurse umane arata ca e vina sa deoarece a omis 

fara intentie sa trimita anuntul in timp util la Monitorul oficial pentru publicare. 

Din fericire un candidat care a vrut sa depuna dosarul a sesizat acest aspect si 

procedura a fost suspendata la timp si corectata conform prevederilor legale, 

concursul urmand a se desfasura la finele lunii septembrie.  D-l Savin Dionisie 

arata ca tonul si exprimarea functionarului public ar trebui sa fie unul de respect 

fata de consiliul local si arata ca l-a sedinta trecuta s-a propus largirea posibilitatii 

de acces la concurs pentru un post devenit vacant si  ar trebui respectat acest 

principiu pentru toate posturile vacante. 

     Nu mai sant alte discutii motiv pentru care proiectul de hotarare este supus la 

vot in forma prezentata. Se aproba cu unanimitate de voturi.  
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Se trece in continuare la ultimul punct inscris pe ordinea de zi si anume - Proiect 

de hotarare privind  desemnarea reprezentantilor Consiliului local Cracaoani in 

cadrul Consiliului de administratie al Scolii „Gheorghe Savinescu” din comuna 

Cracaoani. D-l  Stacescu Constantin propune  sa ramana aceeasi consilieri locali 

care au fact parte din consiliul de administratie pana in prezent.  D-l Usturoi 

Vasilica propune pe domnii Achiriloaei Vasile si pe dl  Dogariu C-tin. D-l 

Stacescu C-tin arata ca ar fi bine sa faca parte din acest consiliu consilieri locali 

care lucreaza in scoala pentru ca ei cunosc cel mai bine problemele scolii. D-l 

Savin considera ca votul consilierilor locali poate fi hotarator in consiliul de 

administratie si ar trebui sa fie din afara sistemului de invatamant. Doamna primar 

arata ca  trebuie desemnat cineva care poate participa efectiv la aceste sedinte ale 

consiliului de administratie pentru ca acolo se iau decizii importante. De exemplu 

reprezentantul parintilor- d-l Iovu Gheorghe nu a participat tot timpul din cauza 

serviciului probabil si asta nu e un lucru bun pentru institutia de invatamant. D-l 

Dogariu C-tin arata ca dansul doreste sa renunte in favoarea d-nei David Mihaela 

care sa fie in tandem cu d-l Achiriloaei . Presedintele de sedinta supune la vot 

aceasta propunere. Se aproba cu  12 voturi pentru si o abtinere a d-lui  Stacescu 

Constantin.  D-l Dogariu C-tin arata ca in sedinta trecuta a solicitat d-lui 

viceprimar o informare legata de stadiul unor proiecte aflate in diferite stadii. D-l 

viceprimar arata ca trebuie vazut cum ies testele la apa si apoi se va merge mai 

departe. D-l Andrisoaia Constantin arata ca trebuie verificate  si fosele septice ale 

locuintelor care de multe ori sant deversate in santuri sau chiar in cursurile de apa. 

D-l viceprimar arata ca déjà a fost depistat un cetatean care deverseaza fosa in 

acest fel. D-l Achiriloaei Vasile arata ca apa de la Magazia iese potabila din 

puturile de captare. D-l Usturoi Stelica intreaba daca s-a cerut un buletin de analiza 

de la Directia  de Sanatate Publica. Doreste ca in 2 ani de la alegeri sa se vada ceva 

concret facut. D-l viceprimar arata ca Guvernul a aprobat Programul “Anghel 

Saligny” care va fi prezentat primarilor pe judete in vederea implementarii. 

  Ordinea de zi fiind epuizata in incheierea sedintei presedintele  multumeste 

tuturor pentru participare. Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 
 

       PRESEDINTE DE SEDINTA                                   SECRETAR GENERAL 

        Constantin ANDRISOAIA                                             Florin   URSACHE    
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